
Referat af telefonmøde 31/3/2020 
Til stede: Niels Christian, Arne, Rasmus, Kristjan og Navina 
Afbud fra Rikke. 
 

1. Arne og Kristjan kontakter en god kontakt inde hos kommunen for at få deres indblik med 
ift. hvordan man kan spærre vejen Børglumvej mest optimalt. 

2. TDC-Gigabit. Niels Christian har rundsendt referat fra Inge der var repræsentant for Toft 
Hansen (stedfortræder for Allan). Niels Christian sammenholder Inges referat med egne 
noter. Det ser ud til at Inge udelader nogle af Gigabit’s emner. NC skriver til alle de 
implicerede incl. Tony fra kommunen med en komplet liste over ting, der endnu ikke er 
udført. 
Diskussion lidt frem og tilbage om, hvorvidt prisoverslag på udbedringen kunne være et 
godt argument i forbindelse med samtalen med Tony. Vi besluttede at vente med at 
udfærdige overslag til senere, idet vi ikke har opgivet at få tingen udbedret uden 
sværdslag. NC har tiltro til Tonys håndtering af sagen.  

3. Generalforsamlingen: Donners har malet kantstenen gul. Skal vi foretage os noget? Det er 
selvtægt. Donners har 2 muligheder: Fjerne gule striber eller søge om at etablere indkørsel 
og selv betale for ændringen. Vi har besluttet, at vi ikke retter henvendelse lige nu i lyset af 
Corona-krisen. 

4. Vi besluttede, at invitere Carl med til bestyrelsesmiddag som tak for samarbejdet. Vi finder 
ud af hvor, når vi kommer længere hen på året.  

5. Ole påpeger muligheden af at få officielle legende børn skilte, vi ser tiden an. Diskussionen 
er åbnet. Vi undersøger lidt omkring punktet inden næste møde.  

6. Næste møde tirsdag den 12. maj 2020 kl. 19.30 hos Arne Bratskovvej 22b. Hvis der stadig 
er karantæneagtige tilstande sender Navina link til videokonference på google-meet. 

 
 
Referent: Navina Østergaard 

 


